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Protokół nr 47/2023
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 15 lutego 2023 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Klaudiusz Widera – radca prawny;
3) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
4) Aleksandra Felsztyńska – zastępca kierownika Wydziału Oświaty

i Wychowania;
5) Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor

zarządzający Muzeum Ziemi Kozielskiej;
6) Dariusz Kantor – zastępca kierownika Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecni byli radni: Hanna Białas, Katarzyna Kukolka-Bogocz oraz Jacek Król.
Radni nie dołączyli do posiedzenia).
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z 17 stycznia 2023 r.
4. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji dot.

sekcji oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów).
5. Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań

w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu
pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu
dzieci, młodzieży, uczniów i rodziców.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt.
„Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych (przedstawienie informacji dot.
sekcji oraz osiągniętych sukcesów, a także potrzeb oraz oczekiwań klubów)”:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Następnie przewodniczący komisji wniósł o rozszerzenie porządku obrad o pkt.
„Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach
inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „XI Opolska Sztafeta Pływacka Olimpiad
Specjalnych”:
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Porządek obrad po przyjętych zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z 17 stycznia 2023 r.
4. Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań

w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu
pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu
dzieci, młodzieży, uczniów i rodziców.

6. Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach
inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „XI Opolska Sztafeta Pływacka
Olimpiad Specjalnych.

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z 17 stycznia 2023 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
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Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Ad 4.
Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań
w placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz
mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten
cel.

Wojciech Jagiełło oraz Izabela Migocz przedstawili informacje, które stanowią
załączniki do niniejszego protokołu oraz udostępniono na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl

Andrzej Kopacki zapytał, na jakim etapie jest zadanie dotyczące modernizacji
stadionu przy ul. Chrobrego.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że w chwili obecnej
przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie tego obiektu. Jeżeli dofinansowania
nie uda się pozyskać to gmina przeznaczy na remont około 200 tys zł.

Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana, więc komisja
zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu
pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu
dzieci, młodzieży, uczniów i rodziców.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż 17 stycznia weszło nowe rozporządzenie, stąd
przedstawiono nowy projekt uchwały z wyższą stawką z 0,83 na 1,15 zł za 1 km.

Michał Nowak zasygnalizował, iż § 4. jest przepisem przejściowym, więc
prawdopodobnie powinien znajdować się w innym miejscu jako § 2., zgodnie z
zasadami techniki prawodawczej.

Klaudiusz Widera odpowiedział, iż kolejność to zasady techniki prawodawczej,
aczkolwiek nie mają wpływu na merytoryczną ani na formalno-prawną treść uchwały.
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Przewodniczący komisji poinformował, iż dyskusja została wyczerpana i poddał pod
glosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 6.
Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach
inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „XI Opolska Sztafeta Pływacka
Olimpiad Specjalnych.

Wojciech Jagiełło przypomniał, iż gmina inicjatywę wspiera co roku. W tam tym roku
gmina przeznaczyła na ten cel 8 tys zł, w tym proponuje się 10 tys zł.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż nie ma żadnych chętnych
zgłaszających się do dyskusji, w związku z tym poddał pod głosowanie ww. wniosek:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (5)
Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
NIEOBECNI (3)
Hanna Białas, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.
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Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski (wybór osób do prac przy rozpatrywaniu
wniosków o stypendium sportowe oraz wniosków o nagrodę w dziedzinie kultury
i sportu).

Do pracy w komisji stypendialnej do zaopiniowania wniosków o przyznanie
stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w
międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym w roku 2022 wybrano
Katarzynę Dysarz oraz Andrzeja Kopackiego.

Do pracy w komisji opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne
osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury
w 2022 r. oraz za całokształt działalności wybrano Grażynę Filipowicz oraz Andrzeja
Kopackiego.

Do pracy w komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za wysokie
osiągnięcia sportowe w roku 2022 wybrano Katarzynę Dysarz oraz Andrzeja
Kopackiego.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 21 marca 2023 r. godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:50
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


